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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP   

ZÁPIS z 15. jednání 
Výboru pro národnostní menšiny ZHMP konaného dne 24. 11. 2021 v 16:00 hod. 

Velká zasedací síň ZHMP - 1. patro, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 

Přítomni: Mgr. Jiří Knitl – předseda Výboru pro národnostním menšiny ZHMP, Mgr. Jiří Koubek, Dis., Bc. Tomáš 
Štampach, Ing. Inga Petryčka, MBA, Martin Arden, Mgr. et Mgr. Kryścina Šyjanok, Mgr. Natalie 

Kalajdžievová, Ph.D., Irena Novákova, Ján Balog, Mgr. Petr Skala, Ing. Igor Zolotarev, CSc., Mgr. Olga 

Mandová, Mgr. Jana Hajná - tajemnice   

Omluveni: Jan Bárta, PhDr. Magdaléna Rychlíková, Ing. Gordana Rajilić, Ing. Viet Cuong Nguyen, Mgr. František 
Bányai  
stálí hosté - Dana Gregorová, Mgr. Jakub Štědroň, Ph.D.  

Nepřítomni: PhDr. Petr Balla, Michal Lašo, MUDr. Tarek Rashed 

Hosté: Ing. Alice Mezková, Ing. Michal Panocha, Mgr. Radek Novák, RNDr. Milan Pospíšil, PhDr. Andrej Sulitka 
CSc., PhDr. Bc. Martin Kocanda, Ph.D.    

Jednání řídil: Mgr. Jiří Knitl, předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP      
 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

2. Schválení programu jednání a zápisu z minulého jednání 

3. Volba ověřovatele zápisu z 15. jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

4. Informace k průběhu grantového řízení pro oblast národnostních menšin na rok 2022 

5. Plán činnosti výboru v roce 2022 (harmonogram jednání) 

6. Informace k možnostem podávání návrhů k udělení čestného občanství Komisi RHMP pro čestné občanství 
HMP a ceny HMP 

7. Dům národnostních menšin o.p.s. - aktuální informace 

8. Prostor pro prezentaci aktuálních informací ze strany členů  
Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

9. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

 Mgr. Knitl (dále jen „předseda Výboru“) přivítal přítomné členy Výboru pro národnostní menšiny ZHMP (dále jen 
„Výbor“) a v 16:04 hodin zahájil 15. jednání Výboru. V čase zahájení jednání bylo přítomno 12 členů a Výbor byl tedy 
schopen usnášení. 
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2. Schválení programu jednání a zápisu z minulého jednání 

Předkladatel: předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

 

Předseda Výboru vyzval přítomné, zda nemají připomínku nebo podnět k doplnění zápisu z minulého jednání. 
Následně požádal přítomné, zda mají nějaké návrhy ke změně programu. Jelikož tomu tak nebylo ani v jednom 

případě, bylo přikročeno k hlasování. 
 

Usnesení č. U-VN-0081 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

1.  program 15. jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Pro: 12, proti: 0 

2.  zápis ze 14. jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Pro: 12, proti: 0  

3. Volba ověřovatele zápisu z 15. jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Předkladatel: předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

 

Předseda Výboru požádal přítomné, aby bylo přistoupeno k hlasování ve věci ověření zápisu z 15. jednání Výboru s 
tím, že navrhl, aby ověřovateli zápisu byli pan Martin Arden a Mgr. et Mgr. Krysćina Šyjanok. Nikdo neměl jiný návrh 
a bylo tedy přistoupeno k hlasování. 
 

Usnesení č. U-VN-0082 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

ověřovatelem zápisu z 15. jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP: 
p. Martina Ardena - pro: 11, proti:0, zdržel se: 1   

Mgr. et Mgr. Krysćina Šyjanok - pro: 11, proti:0, zdržel se: 1 

4. Informace k průběhu grantového řízení pro oblast národnostních menšin na rok 2022 

Předkladatel: předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

 

Předseda Výboru předal slovo Ing. Panochovi, který přítomným představil aktuální informace k průběhu grantového 
řízení pro oblast národnostních menšin na rok 2022. Informoval, že v rámci vyhlášeného dotačního programu pro 
oblast národnostní menšiny bylo celkově podáno 85 projektů z nichž:  
 

 71 projektů - Opatření I.,  
 8 projektů - Opatření II., 
 6 projektů - Opatření III.  

 

Dále uvedl pro srovnání, že v rámci dotačního programu pro oblast národnostních menšin HMP bylo na rok 2021 

podáno 89 žádostí. Závěrem tohoto bodu programu sdělil, že oddělením národnostních menšin a cizinců MHMP bylo 
uskutečněno hodnocení formálních náležitostí podaných žádostí o dotaci a bylo zahájeno zpracování anotací k 
jednotlivým projektům pro účel plánovaného zasedání Komise Rady hl. m. Prahy pro udělování grantů v oblasti 

národnostních menšin a integrace cizinců, která by se měla konat 15. 12. 2021. Podané žádosti o dotaci byly předány 
externímu hodnotiteli k odbornému posouzení, aby jeho návrhy byly k dispozici na zasedání uvedené komise.  
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Usnesení č. U-VN-0083 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informace k průběhu grantového řízení pro oblast národnostních menšin na rok 2022 

Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0  

5. Plán činnosti výboru v roce 2022 (harmonogram jednání) 

Předkladatel: předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

 

Mgr. Knitl informoval přítomné členy o navržených termínech jednání Výboru v roce 2022 a požádal je, aby bylo 

přistoupeno k hlasování ve věci plánu činnosti Výboru v roce 2022 - harmonogram jednání (viz příloha zápisu č. 1). 
Nikdo neměl jiný návrh a bylo tedy přistoupeno k hlasování. 
 

Usnesení č. U-VN-0084 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   b e r e  s e  s o u h l a s e m  n a  v ě d o m í  

plánované termíny jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP v roce 2022 ve dnech: 19.1., 30.3., 18.5.,  
22.6. a 14.9. (vždy v čase od 16:00 hodin) 
Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0  

6. Informace k možnostem podávání návrhů k udělení čestného občanství Komisi RHMP pro čestné občanství HMP a 
ceny HMP 

Předkladatel: Martin Arden,  člen Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

 

Předseda Výboru předal slovo panu zastupiteli M. Ardenovi, který vyzval přítomné zástupce národnostních menšin, 
aby využili možnosti nominovat takové osoby z řad národnostních menšin, které by se mohly ucházet o udělení 
čestného občanství hl. m. Prahy. Obecně závazná vyhláška č. 7/2018 Sb. hl. m. Prahy, o čestném občanství a cenách 
hlavního města Prahy, je přílohou č. 2 tohoto zápisu (současně byla členům Výboru k dispozici v rámci podkladů na 
jednání). Následně uvedl, že je členem Komise RHMP pro čestné občanství HMP a ceny HMP a na jeho prosincovém 
nebo lednovém zasedání by otevřel téma, že se zástupci národnostních menšin ve Výboru (dále jen „zástupci“) 
nominaci na udělení čestného občanství konzultoval a následně by mohl představit případné návrhy na uvedené 
udělení. 
 

Mgr. Knitl v krátkosti doplnil, že součástí podkladů 15. jednání Výboru je seznam těch, kteří ocenění čestného 
občanství hl. m. Prahy získali a následně informoval, že v případě, kdy někdo ze zástupců bude mít nějaký návrh na 
udělení, tak ať kontaktuje přímo pana zastupitele M. Ardena.  

 

Usnesení č. U-VN-0085 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informace p. Martina Ardena k možnostem podávání návrhů k udělení čestného občanství Komisi RHMP pro  
čestné občanství HMP a ceny HMP 

Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0 

7. Dům národnostních menšin o.p.s. - aktuální informace 

Předkladatel: předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

 

Předseda Výboru předal slovo zástupci ředitele Domu národnostních menšin o.p.s. (dále jen „DNM“) - Mgr. 

Novákovi, který přítomné informoval o realizaci 20. Setkání národnostních menšin, které se konalo 4. 11. 2021 
v prostorách Nové budovy Národního muzea. Následně poděkoval všem, kteří se na této akci podíleli. Sdělil, že 
prostřednictvím e-mailové korespondence zaslal nová protiepidemická opatření platná od 22. 11. 2021 a  
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pogratuloval Akademii národnostních menšin, z.s. k uspořádání akce 100 let Ruské pomocné akce. Dále uvedl, že 
prosincový program DNM bude přizpůsoben aktuálním protiepidemickým opatřením, vyzval tedy přítomné zástupce, 
aby sledovali e-mailové schránky.  
 

Mgr. Knitl také poděkoval k realizaci akce 20. Setkání národnostních menšin včetně jejího doprovodného programu 
Laskavost mezi lidmi most, který organizačně zaštitovala členka Výboru Ing. Petryčka, MBA.  
 

Mgr. Novák závěrem tohoto bodu upozornil, že podnájemní smlouvy ke kancelářím DNM budou distribuovány do 
konce prosince těm organizacím, které uspěly v rámci výběrového řízení.  
 

Usnesení č. U-VN-0086 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

aktuální informace o činnosti Domu národnostních menšin o.p.s. a plánovaným aktivitám 

Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0 

8. Prostor pro prezentaci aktuálních informací ze strany členů  

Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Předkladatel:  
 

Předseda Výboru předal slovo jako prvnímu  J. Balogovi, který se omlouval z další části jednání z časových důvodů. 

J. Balog informoval o rozčarování a nespokojenosti romských NNO s redukcí úvazku pozice romského koordinátora 
HMP a dále požádal o vyjádření k aktuálnímu stavu přípravy Strategie romské integrace HMP (dále jen „Strategie“). 
Rád by, aby informace/vyjádření bylo rovněž romským NNO poskytnuto např. formou e-mailu. 

Předseda Výboru uvedl, že situace je mnohem jednodušší než se zdá - v rámci celého MHMP došlo k 10% snižování 
pracovních úvazků a nebylo tedy namířeno cíleně směrem k odd. národnostních menšin a cizinců. Neřekl by, že 
romská menšina přichází o svou pozici, jelikož s přípravou Strategie naopak došlo ke zvýšení pozornosti ve vztahu 
k romské menšině. Centrum sociálních služeb Praha (dále jen „CSSP“), které bylo pověřeno přípravou Strategie se 
nyní ve dvou pracovnících tématu věnuje, navíc je počítáno s tím, že se také samotné CSSP bude částečně romské 
integraci věnovat. Tj. v tuto chvíli se zdá, že je sice úvazek zkrácen, ale agenda se rozšířila. Plán je, aby se navíc pozice 
romského koordinátora stala opět plným úvazkem, což je i součástí Strategie – nyní jde tedy o jakési přechodné 
období do schválení Strategie.  
Strategie je v tuto chvíli ještě připomínkována odbory MHMP (dotčenými) a cílem je, aby byla předložena 
v únoru/březnu ZHMP. Jedná se o ambiciózní a komplexní materiál, proběhlo také setkání s panem primátorem, aby 
se jednalo o materiál, který je koncensem, jak by MHMP mohl dále postupovat v dalších letech ve vztahu k tématu 
romské integrace.  
J. Balog poděkoval a požádal o souhrnnou zprávu (v rámci e-mailu), aby bylo rovněž zmíněno, že aktuálně HMP 

diskutuje s Úřadem vlády ČR o možnostech otevření HMP dotačního titulu na podporu činnosti romského 
koordinátora ze státního dotačního programu, jelikož nyní to možné není. Současně zmínit, aby byl uveden časový 
harmonogram k jednotlivým sděleným bodům.  

Předseda Výboru měl pochopení pro případnou nervozitu, uvedl však, že je o uvedeném ochoten společně s Mgr. 
Hajnou informovat na Poradním sboru pro záležitosti romské menšiny apod. Písemně informace samozřejmě rovněž 
zaslána bude. Upozornil, že na jednání je hostem rovněž zástupce Úřadu vlády ČR, který může potvrdit otevření 
diskuzí o dotačním programu na romského koordinátora, což by bylo ideálním stavem. Současně se však bez ohledu 
na výsledek, bude osobně zasazovat, aby případně HMP bylo schopné zafinancovat zbylý úvazek. 
Mgr. Hajná doplnila, že je skutečně romské tématice věnována mnohem větší pozornost i s ohledem na 

připravovanou Strategii a aktuálně se kromě ní samotné věnuje oblasti specialista národnostních menšin. HMP bylo 
ve výhodě, že existoval romský koordinátor a současně specialista národnostních menšin, což není běžné v řadě 
krajů, kde jsou funkce kumulované. Uvedla, že je velmi ráda, že PhDr. Bc. Kocanda, Ph.D. byl ochoten po jednání 
Výboru prodiskutovat možnosti HMP ve vztahu k dotačnímu titulu na činnost romského koordinátora společně s ní a 
předsedou Výboru. Rovněž vnímá tuto situaci jako přechodnou. 
J. Balog poděkoval a vyslovil směrem k PhDr. Bc. Kocandovi, Ph.D. to, že aktuálně vnímá chybějící zastoupení Prahy 
v Radě vlády pro záležitosti romské menšiny oproti dřívějšímu období, kdy měly kraje svá zastoupení a byl dle jeho 
názoru zajištěn také přenos informací.   
PhDr. Bc. Kocanda, Ph.D. nejprve potvrdil slova Mgr. Hajné, že společně bude hledána cesta, aby HMP mohlo také 
žádat o finanční podporu na pozici romského koordinátora (aktuálně se již rýsuje řešení, ale nebude předbíhat 
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informacemi před dojednaným projednáním po Výboru). Současně uvedl, že Rada vlády pro záležitosti romské 
menšiny má v tuto chvíli neobsazené 2 pozice z řad občanských členů, pokud HMP tedy podá návrh na zastoupení 
v radě někým, kdo má blízko k HMP, pak si myslí, že nic nebrání tomu, aby HMP mělo „svého zástupce“ pro lepší 
spolupráci a zastoupení. 
Předseda Výboru se ujistil, zda tato vyjádření J. Balogovi k tématu postačí s tím, že vše bude v zápise uvedeno, což J. 
Balog potvrdil a následně bylo pokračováno v jednání k dalším informacím. 
 

Ing. Petryčka, MBA, vyjádřila poděkování všem, kteří se aktivně podíleli organizačně i svým vystoupením na večerní 
části 20. Setkání národnostních menšin – tj. části Laskavost mezi lidmi most. Zároveň zmínila některé organizačně-

technické podněty pro možné vylepšení v příštím ročníku, pokud by byla podpora i další rok, v což vyjádřila naději. 
Reagoval Mr. Novák, který upřesnil některé body vztahující se k technickým a organizačním záležitostem. Zdůraznil, 
že je potřebná důsledná vzájemná komunikace. 
Předseda Výboru uvedl, že se idea akce vzešlé z Výboru, realizovaná ve formě „mikrofestivalu“ ujala, jedná se 
v případě prvního ročníku o jakési porodní bolesti a doporučil příští ročník udělat širší pracovní přípravnou schůzku. 
Ujistil, že projekt má své místo v rámci akcí národnostních menšin. 
 

Mgr. Kalajdžievová, Ph.D. informovala o festivalu Bulharské pravoslavné obce s názvem Víra, naděje, láska a 
moudrost – vše co nás spojuje, který se uskutečnil na Náměstí Míru. Dále zmínila křest knihy Daniely Waldhans, který 
se konal v DNM, a kterou zorganizovala Bulharská kulturně osvětová organizace Cyrila a Metoděje. Spolek 

Vazraždane ve spolupráci s DNM uspořádal křest knihy Krasimiry Marcholevy s názvem Bulharská sedjanka. Dále 
upozornila na konanou akci, kterou zorganizoval spolek Zaedno. Jednalo se o akci Vícejazyčnost je bohatství, která se 
konala 19. 11. 2021 v Evropském domě. Závěrem upozornila na právě probíhající multikulturní program s lektory pro 

ZŠ, který se týká bilingvních dětí a národnostních menšin, kterou organizuje také spolek Zaedno.  
 

I. Nováková informovala o vzniklém problému ZŠ německo-českého porozumění a Gymnázia Thomase Manna, o.p.s., 

která dostala výpověď z nájmu v objektu MČ Praha 8. Následně uvedla, že ředitelce uvedené instituce a řediteli 
Shromáždění německých spolků v České republice bylo doporučeno, aby byl tento problém předmětem jednání 
Výboru a zároveň aby požádala o podporu v jednání s MČ Praha 8, pod kterou objekt spadá (jedná se o 
Chabařovickou ul. na P-8).  

 

Mgr. Knitl uvedl, že nejlepší možností bude, když Výbor vezme tuto informaci na vědomí v rámci svého usnesení a 

zároveň požádá předsedu Výboru, aby vstoupil v jednání s MČ Praha 8 pro zjištění bližších informací k současné 
situaci ZŠ německo-českého porozumění a Gymnázia Thomase Manna, o.p.s.  

 

Poznámka: Výbor tedy přijal usnesení v tomto duchu, které je uvedeno kompletně k tomuto bodu jednání na závěr 
textu – viz níže. 
 

Mgr. Skala sdělil, že se podařilo uskutečnit Kulturní večer věnovaný rusínské menšině v Knihovně Václava Havla. Do 
budoucna se rusínská menšina snaží uskutečnit výstavu malířky Olgy Doležalové Vargové.  
 

Ing. Zolotarev, CSc. poděkoval za uskutečnění jubilejního 20. Setkání národnostních menšin, na kterém se podílelo hl. 
m. Praha a je rád, že zde vystoupila Akademie národnostních menšin, z.s. jako celek. Závěrem upozornil na 
realizovanou Konferenci ke 100. výročí Ruské pomocné akce, na jejíž přípravě se podílela Akademie národnostních 
menšin, z.s. a na výstavu věnované Ruské pomocné akci v Československu konanou v DNM.  

 

Mgr. Mandová navázala na svého předřečníka a poděkovala, že se Akademie národnostních menšin, z.s. mohla 

prezentovat na 20. Setkání národnostních menšin a zároveň by za akademii ráda všechny přítomné pozvala na 
novoroční koledování, které je plánované na 9. 1. 2022 v DNM. Na tomto koledování se bude podílet i běloruská 
národnostní menšina. Dále upozornila na vystoupení tanečního souboru Džerelo na Praze 4 a přímý přenos Českého 
rozhlasu vystoupení Sboru sv. Vladimíra při bohoslužbě. Dále je v plánu uskutečnit 28. 11. 2021 v rámci chrámového 
svátku vystoupení Sboru sv. Vladimíra v kostele sv. Klimenta. Další plánovanou akcí jsou mikulášská vystoupení, která 

se však budou odvíjet podle budoucích protiepidemických opatření. Rovněž uvedla, že se podařilo navázat 
spolupráci s běloruskou národnostní menšinou v oblasti zpěvů. 
 

Mgr. et Mgr. Šyjanok uvedla, že po českých městech putuje výstava „Republika dvou národů. Příběh první evropské 
ústavy“, na jejímž uvádění se na pozvání ZÚ Litvy a Polska podílí i běloruská národnostní menšina. Září bylo pro 
běloruskou národnostní menšinu ve znamení literatury. Na mezinárodním knižním veletrhu a literárním festivalu 
„Svět knihy“ měli Bělorusky a Bělorusové samostatnou sekci „Zaostřeno na Bělorusko“, kterou zastřešovala sídlící v 
Brně Ambasáda nezávislé běloruské kultury. Delegaci běloruských literátek a literátů slavnostně přijalo i vedení 
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HMP. Kromě toho došlo v Praze k prezentaci tří běloruských knižních titulů, a to psané nářečím Polesí knihy „[Oňde]“ 
od Aljakseje Dzikavického, bělorusko-českého vydání „Běloruské hroby na českých a slovenských hřbitovech“ od 
Sjarheje Knyreviče a české novinářské práce „Bělorusko na cestě ke svobodě“ od Adély Dražanové a Terezy Šupové. 
V říjnu se v rámci běloruského lidového svátku „Dziady“ (Dušičky) konala komentovaná prohlídka významných 
běloruských hrobů na Olšanských hřbitovech. V listopadu v CaféDAMU proběhl večer běloruské hudby. Na konec 
měsíce je naplánován koncert dua NaviBand v pražském Kostele sv. Václava na Zderaze.  

Dále vyjádřila potěšení, že se běloruská národnostní menšina aktivně zúčastnila jubilejního 20. Setkání 
národnostních menšin, a to jak konference, kdy zazněl příspěvek o lidskoprávní krizi v Bělorusku a solidaritě, tak i 
kulturního večera. Zástupci běloruské národnostní menšiny se na podzim zúčastnili řady tematických debat, které 
probíhaly hlavně na půdě KVH („Portrét Franciška Skaryny“, „Rok po zfalšovaných volbách. Co dál?“) a Nové scény 
ND („O běloruských politických vězních a vězeňkyních“, „Kdy se Bělorusové dočkají svobody?“). Zcela novou 
zkušeností pro byla účast na jazykové akci „Speak Dating Junior“, která se konala v Evropském domě. 

Na závěr poděkovala DNM Praha za rychlé vyřešení otázky výměny běloruské vlajky na propagačních materiálech 

k Setkání národnostních menšin a za poskytnutí zázemí pro delegaci OSN, která přicestovala do Prahy za účelem 
dokumentování příběhů perzekvovaných Bělorusek a Bělorusů, a dále všem národnostním menšinám, které se 17. 
listopadu přidaly k tzv. lidskému řetězu solidarity s politickými vězni a vězeňkyněmi v Bělorusku a Rusku. 

 

Usnesení č. U-VN-0087 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  zprávu o problémech ZŠ německo-českého porozumění a Gymnázia Thomase Manna, o.p.s. spojených s 
výpovědí z nájmu v objektu MČ Praha 8 (Chabařovická, Praha 8) prezentované zástupkyní německé 
národnostní menšiny ve výboru 

2.  aktuální informace prezentované členy Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0  

I I .   ž á d á  

předsedu výboru, aby vstoupil v jednání s MČ Praha 8 pro zjištění bližších informací k současné situaci ZŠ  
německo-českého porozumění a Gymnázia Thomase Manna, o.p.s. 

9. Různé 

Předkladatel:  
 

Předseda Výboru upozornil na akci, kterou mohli přítomní zaregistrovat z médií, a to konkrétně akci Milostivé léto 

(informační leták obdrželi členové Výboru v rámci podkladů na jednání). Následně požádal zástupce národnostních 
menšin ve Výboru, zda by mohli tuto akci šířit do komunit jednotlivých národnostních menšin.  

 

O slovo se přihlásil místopředseda Výboru Mgr. Koubek, Dis., který zmínil, že dle zpráv z městských organizací je 
zájem o Milostivé léto takřka nulový. Rovněž apeloval na členy Výboru zastupující národnostní menšiny, aby 

informace o akci šířili do komunit jednotlivých národnostních menšin. 
 

O slovo se přihlásila Ing. Petryčka, MBA, zda se akce týká pouze občanů České republiky.  
 

Mgr. Knitl reagoval, že odpuštění dluhů vůči residentům/cizincům je možné pouze ze strany městských firem.  
 

Mgr. Hajná uvedla, že na minulém jednání Výboru se obrátila na zástupce národnostních menšin s žádostí o kontrolu 

údajů k jednotlivým organizacích národnostních menšin, které jsou uveřejněny na webovém portálu Praha 
národnostní a v případě změny (úprava údaje, doplnění apod.) informovali oddělení národnostních menšin a cizinců 
MHMP, a to do 24. 11. 2021. K uvedenému datu se ozvala pouze zástupkyně běloruské menšiny. Mgr. Hajná předem 
poděkovala za zasílání případných průběžných změn vztahujících se k informacím o organizacích národnostních 
menšin uvedených na zmíněném webovém portálu.  
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Mgr. et. Mgr. Šyjanok doporučila ostatním zástupcům, aby při zjišťování aktuálních informací o organizacích 
národnostních menšin používali příslušný veřejný rejstřík pro možné získán přesných údajů a platných.  

 

Předseda Výboru poděkoval všem přítomným za účast a následně v 17:13 ukončil 15. jednání Výboru.   
 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Jiří Knitl 

předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

 

 

 

 

 

Příloha č. 1 : plánované termíny jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP v roce 2022 

Příloha č. 2: Obecně závazná vyhláška č. 7/2018 Sb. hl. m. Prahy, o čestném občanství a cenách hlavního města Prahy 

 

Ověřili: Mgr. et Mgr. Krysćina Šyjanok, p. Martin Arden 

Zpracovali: Mgr. Jana Hajná, tajemník Výboru pro národnostní menšiny ZHMP a Ing. Michal Panocha, specialista 

národnostních menšin   


